
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA EXTRAORDINÀRIA DE 17 DE JULIOL  DE
2008.

Quan són les 13:30 hores del dijous 17 de juliol de 2008, es reuneix al Saló d’Actes de
la  Casa  Consistorial  la  Corporació  en  Ple  per  celebrar  sessió  ordinària  en  primera
convocatòria. Sota la presidència del Sr. Batle, D. Mateu Ferrà Bestard hi assisteixen els
següents regidors; Sr. Joan Peralta Palmer i Sr.  Antoni Palerm Milla, per part d’UM;
Sr. Manel Romero Romero, i Sr. Miquel Bujosa Picornell per part del PSOE;  Sr. Pere
Joan Salleras Vives i Margarita I. Barceló Vives, per part del PP.

Es troba present la Secretària de la Corporació, la Sra. Sílvia Ripoll Genovart, la qual
dóna fe de l’acte.

El Sr. Batle declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents assumptes dins
l’ordre del dia:

1.-  APROVACIÓ DE L’INCLUSIÓ D’UN NOU PUNT EN L’ORDRE DEL DIA.

El Batle explica que es tracta de la renovació de l’addenda al conveni signat   entre
l’Ajuntament i la Caib de la Finestreta Única, del qual s’ha de lliurar la documentació
demà i falta l’acord plenari de l’aprovació de la renovació.

Es sotmet a votació i el resultat és de set (7) vots a favor.

2.-   APROVACIÓ  DE  LA  RENOVACIÓ  DEL  CONVENI  DE  FINESTRETA
ÚNICA.

Es sotmet a votació i el resultat és de set (7) vots a favor.

3.- APROVACIÓ INICIAL DELS PRESSUPOSTS DE LA CORPORACIÓ PER
2008.

El Batle explcia que ja es va parlar en l’anterior Ple i reunions sobre els pressuposts i
demana si els regidors tenen preguntes.



Manel Romero parla sobre la inclusió de la plaça de la nova administrativa a la Plantilla
de personal, com a vacant, i demana un marge de confiança i per la persona que l’ocupa
actualment. Tots hi estan d’acord.
En  quant  als  ingressos  diu  Manel  que  si  es  volen  inflar  per  fer  que  quadrin  els
pressuposts , no hi està d’acord, perquè ell creu que primer s’han de començar per les
despeses i després fer els ingressos, no a l’inversa.

El Batle demana a quins ingressos es refereix quan diu que estan inflats, perquè al seu
parer, no n’hi ha cap que ho estigui, que si ho diu així, pot ser perquè ell ho feia o ho
sabia quan era Batle.

Manel diu que no ho va permetre mai, i  que es refereix a la partida d’ingressos de
particulars per festes, que ha passat de 3.000 a 15.000 euros.

El Batle diu que això té una explicació molt senzilla, i és que s’ha signat un Conveni
amb el Sr. Völkers, de Son Coll, segons el qual s’aportarà la quantitat de 12.000 euros
anuals  des  del  2007  fins  al  2010,  ambdós  inclosos,  per  aquest  concepte.  Com  a
contrapartida el Sr. Völkers apareixerà com la resta de particulars que aporten diners per
les festes al programa, etc.

Manel  també  vol  dir  que  al  tema  del  fems,  ja  hi  arribem  tard,  però  que  s’ha
d’actualitzar.

El Batle hi està totalment d’acord.

Sotmès aquest punt a votació el resultat és de set (7) vots a favor.

No havent més temes a tractar, quan són les 13:45 hores el Sr. Batle aixeca la sessió, de
la que s’estén la present Acta i de la que jo com a Secretària dón fe amb el vist i plau del
Sr. Batle.

Banyalbufar, 17 de juliol  de 2008.

                                 V-I-P
EL BATLE                                     LA SECRETÀRIA


